- We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- 2. We have Comunion service today.
- 2/10 8:00pm mission night and 2/11 9:30-12:30pm short term training mission. Please mark on your calendar and pray for the missionary works.
- 4. From Feb. to Mar. Sunday school for Jr. High will have class of "Fruit of the Holy Spirit".
- We are updating our church directory. Please update your information on the bulletin board before 2/12. Any questions please contact Deacon Lingching Huang.
- 6. "Pastor Annual Meeting" is from 2/21 to 2/23 at Prayer Garden.
- 7. EFC General Assembly annual meeting is from 2/23 to 2/25.
- Year 2005 offering receipts will be distributed by Education building.
 If you have question, please talk to Elder Gary Hsu.
- Thanks brothers and sisters that coordinate New Year potluck and fellowship, many people donate money and gifts. Please follow up new friend who came last night.
- 10. Prayer Meetings: 1) 8pm Wednesday night at room 208; 2) 9:30am Sundays at Fellowship Hall.
- 11. Global Enrichment Center Sunday: 3/12; Prayer Chain:3/22-25; Spring Evangelical Meeting: 3/24-26.
- 12. Church's member info:
 - a. Michelle and Joseph Liu's dad Michael went back to Taiwan 1/13 to care for his sick mother. Please pray for the healing.
 - b. Andrew and Jesse Wu's Mom Suzie continue to have chemotherapy.
 Her CEA 125 check is drop down slightly. Please pray for her.
 - c. Brother Nie need total of 12 chemotherapies,4 more to go. Please pray him.
 - d. Dr. Tsao from Kao Hsiung underwent surgery in UCI on 1/31, he did well.



柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church of Orange County

2月5日2006年

2406期

●Worship/主日崇拜程序●

English 9:30am 台語 11:00am 9:30am 官召 Worship & Praise 官召 敬拜 敬拜 Prayer 代禱及主禱文 代禱及主禱文 Scripture Reading 聖餐 聖餐 Acts 2:1-47(5-13) 讀經:約1:1-51 讀經:約1:1-51 Sermon 獻詩 Pr. Barber 證道:陳敏欽牧師 證道: 陳敏欽牧師 "The Most Sucessful 跟隨 跟隨 Sermon Ever Preached" 詩歌回應: #125 詩歌回應: #200 Holy Communion 救主歡喜的聲 主,我來就你 Offering 奉獻禱告 奉獻禱告 歡迎/報告 Announcements 歡迎/報告 Doxology & Benediction 頌榮/祝禱 頌榮/祝禱

The Year of Evangelism / 佈道年-宣道得人 Behold, The Harvest Is Ready / 舉目觀看,收割莊稼

榮譽牧師(Pastor Emeritus): 周淑慧(Pr. Chou)

• 牧師(Pastoral Staff):陳敏欽(Pr. Chen)、林政勳(Pr, Lin)、Pr. Gabe Barber

地址(Add):10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) 714-534-2264(Fax)

	台語部		華語部		英語部	إ	兒童部	
	TAIWANESE		MANDARIN		ENGLISH	CH	CHILDREN	
9:30	主日學		禮拜		禮拜		禮拜	
AM	Sunday School		Worship		Worship	V	Worship	
11:00	禮拜		主日學		主日學		主日學	
ΑM	Worship		Sunday School		Sunday Schoo	Sund	Sunday School	
上週人數及奉獻 Last Week Attendance & Offering								
i	主日學		Sunday School					
					10		38	
•	禮拜		Worship					
		14	48		48	48		
	全部禮拜	手人數	Worship *			Total	234	
	經常費 General Fund							
		\$4,0	067.00		\$2.935.5	0	\$36.00	
	其他奉獻 Other Offering							
	宣道Mi	ission			愛心Love \$50.00			
	建堂Bu	uilding	\$40.00		感恩Thanks			
	上週奉獻	共計	Last Week Offering Total			\$7,	\$7,128.50	
	該月累計		Accumulation for the Month			\$39,8	\$39,830.37	
	該月預算		Budget for the Month			\$51,	\$51,130.00	
今日招	3待及司會	1	Today's Ushers & Presiders			今日領	詩	
	林淑芬	陳玲珠	林 榮	陳金春	David	台	張秋貴	
	陳白	月娥			Amy, Shannon	華	莊瑞璁	
	田英康		賴瑞珍		David Shieh	鋼琴	許惲俐	
下週招	下週招待及司會			Next Week's Ushers & Presider			周巽霖	
	吳瓊枝	陳淑珠	王長雄	王鵑妃	Joshua	値星	邱世彦	
	黃武永齡		高淑敏		Daniel, Joel	午餐Li	午餐Lunch 服務	
	田英康		黄順天		Pouger Ann	今日	Jr. High	
_							下週 High School	
下週証	道		Next Week's Preachers				Playground 巡邏	
	陳敏欽牧師		陳敏欽牧師		Pr. Gabe	今日	許格精	

【歡迎】歡迎第一次來參加聚會的朋友。

【聖餐】今日恭守聖餐。

【宣教】2/10 週五晚8:00宣道之夜及2/11週六上午9:30-12:30有短宣及宣教訓練。歡迎兄姐先把時間留下來,並爲宣教事工代禱。

【電話名單】2006年電話名單公佈在教育館樓下,請前往查對。如需 更正,請在2/12以前告知關懷組黃玲清執事或辦公室秘書。

【傳教師會】2/21-23。地點: 祈禱園。

【台福年會】2/23-25在洛福舉行。本會代表:劉富誠、黃順天、呂炳 奇、呂茂財、陳德明,及陳牧師、林牧師、巴傳道。

【靈修】a.2月代禱通訊已出刊,請到圖書室領取。 b.3月通訊徵稿,文章內容是這段時間靈修禱告的見證,請投於圖書室前信箱。

【奉獻收據】在教育館入口處領取。若有疑問,請告知許英良長老。

【新春聯歡】感謝弟兄姊妹同心籌辦 2/4的聚餐及晚會,並有多人捐贈 禮金及禮品。請大家繼續關心當晚來參加的新朋友。

【改期】豐盛生命主日:3/12;聯鎖禱告:3/22-25;春季佈道會:3/24-26;神學院主日:4/30。

【肢體消息】請以探訪、電話問候、代禱,或其他方式關心。

- a.劉維成弟兄返台看顧重病中的母親。
- b. 曾美樺姊妹檢驗報告癌指數稍有降低。
- c. 聶洋弟兄需再作 4 次化療。
- d.來自高雄長庚醫院的曹醫師1/31在UCI開刀順利。

二月經文背頌:

詩27:4「有一件事、我曾求耶和華、我仍要尋求·就是一生一世住在 耶和華的殿中、瞻仰他的榮美、在他的殿裡求問。」

羅1:19-20「神的事情、人所能知道的、原顯明在人心裡·因為神已 經給他們顯明。 自從造天地以來、神的永能和神性是明明可知的、 雖是眼不能見、但藉著所造之物、就可以曉得、叫人無可推諉.」